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Uprzejmie informuję, że na LII sesji Rady Miejskiej 9 września 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna 

Krakowska zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Zapytała, czy Miasto ma wiedzę na temat działań podejmowanych w zakresie prac 

remontowych Internatu w Mościcach, ponieważ budynek wygląda nieestetycznie. 

Radna ma wiedzę, że budynek jest własnością prywatną.  

2) Poprosiła o zainteresowanie się małym parkingiem zlokalizowanym przy ulicy Jasnej. 

Poinformowała, że w godzinach wieczornych stoi na nim wiele samochodów (należących 

głównie do osób korzystających z Orlika przy Szkole Podstawowej nr 5). Dodała, 

że parking jest bardzo zaniedbany i zapytała, czyją jest własnością. 

3) Było to pytanie przekazane podczas Komisji Rewizyjnej, ale to pytanie zadają mi 
mieszkańcy wielokrotnie i ja pozwolę sobie to pytanie przekazać na forum Rady 
Miejskiej. Mianowicie chodzi o połączenie przez jedną osobę dwóch funkcji. 
Jak to jest możliwe, że można pełnić funkcję dyrektora dwóch dużych placówek 
dotyczących zdrowia? Jak to jest możliwe, że jeden dyrektor pełni funkcję szefa MPGK 
i PUK-u? Jak to jest możliwe, że do niedawna Pan Prezes Augustyński pełnił funkcję 
zarówno Prezesa Miejskiego Zarządu Budynków, jak i MPEC-u? To się w tej chwili 
zmieniło, ale – proszę Państwa – Rada Nadzorcza nie zmieniła się. Mieszkańcy pytają, 
czy jest to zgodne z prawem i czy te osoby pobierają jakby podwójne zarobki z tytułu 
pełnionej funkcji. Jest to naprawdę powszechne pytanie i powszechny temat. 
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